

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

ကျွန်မ မစ္စစ် ချယ်ရစ် ဝတ်စန်-ဟဲရစ် (Mrs. Cheryl Watson-Harris) ပါ၊ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းရဲ့ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးဖြစ်ပါတယ်။

သင်တို့အတိုက် ကောင်းသော နှစ်သစ်ချိန်ခါ ဖြစ်ပါလိမ့်မည်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ ကလေးတွေကို ဦးဆောင်လမ်းပြဖို့ သင့်ရဲ့ အကူအညီပေးခြင်းအတွက် အလှူငွေများ၊ စိတ်ရှည်မှုနှင့် ရဲရင့်မှုတွေအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ ဝန်ထမ်းများ၊ ကလေးများနှင့် သူတို့ရဲ့ မိသားစုတွေရဲ့ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဟာ ကျွန်မတို့ရဲ့ ထိပ်တန်း ဦးစားပေးချက်တစ်ခုအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဇန်နဝါရီလ 11 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်၊ မနေ့ညမှာ ပြုလုပ်သွားတဲ့ ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးအတွင်းမှာ ကျောင်းသားတွေအတွက် ကျောင်းသို့ ပြန်သွားခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီးအချိန် နှောင့်နှေးရွှေ့ဆိုင်းတဲ့ အကြောင်းကို ကျွန်မတင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ယခင်က စီစဉ်ထားခဲ့တဲ့အတိုင်း လာမည့် ဇန်နဝါရီလ 19 ရက်နေ့မှာ ကျောင်းသားတွေ မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ပြန်သွားခြင်းကို ပြုလုပ်သေးမှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဝန်ထမ်းတွေအနေနဲ့ COVID 19 ကူးစက်မှုနှင့် အန္တရာယ်တွေကို ကူညီလျော့ချဖို့ CDC ရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်တွေဖြစ်တဲ့ ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာ နဲ့ ကျောင်းရဲ့အဆင်သင့်ရှိမှု တွေအတွက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားရာမှာ ဆက်လက်ပြီး အာရုံစိုက်လုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

ယခု ကျွန်မတို့ရဲ့ ဦးစားပေးချက်ကတော့ အလျင်အမြန်လုပ်သွားခဲ့တဲ့အတိုင်းပါဘဲ လေးစားလိုက်နာမှုမှာ ကြင်နာစိတ်ထားဖို့နဲ့ ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိပြီး စိတ်ရှည်ဖို့ဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။

ကျောင်းသားတွေအတွက် ကျွန်မတို့ရဲ့ ကျောင်းအဆောက်အအုံတွေကို ပြန်လည်ဖွင့်ပေးဖို့ အချိန်နေ့နာရီနှင့် ဧည့်သည်အဖွဲ့အစည်းအတွက် အစီအစဉ်အတိုင်း ဆုံးဖြတ်ချက်ဟာ ခက်ခဲတဲ့ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြစ်ပါတယ်။ ပြန်ဖွင့်နိုင်ဖို့အတွက် ကျွန်မတို့ အစွမ်းအစရှိသမျှ အားလုံး ဆောင်ရွက်နေပါတယ်လို့ သင်တို့အား ကျွန်မ အာမခံပြောလိုပါတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများအတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိတဲ့ ပြန်လည်ဖွင့်ခြင်း ရှိကြောင်း သေချာမှု ကျွန်မတို့ ဖွင့်လှစ်ပြုလုပ်မှာဖြစ်ပါတယ်။ သော့ချက်ကျသည့် ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာကို စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးဖို့ပြုလုပ်နိုင်တဲ့ အစွမ်းအစတွေအပြင် ကူးစက်မှုနှုန်းထားသည်လည်း ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်မှာ ထည့်သွင်းသုံးသပ်တဲ့ အခြားသော အညွှန်း တစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ CDC မှ လမ်းညွှန်ချက်အရ 10 % နှင့် ထိုထက်များတဲ့ ရောဂါဖြစ်တဲ့နှုန်းထားဟာ ကျွန်မတို့ကို အန္တရာယ်မြင့်မားတဲ့ ကူးစက်ပျံ့နှံ့အခြေအနေမှာ ရောက်ရှိနေပါတယ်။ တနင်္လာနေ့အထိ DeKalb မှာ ရောဂါဖြစ်တဲ့နှုန်းထားမှာ 14.7% ဖြစ်ပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ နှစ်ပတ်အတွင်းမှာ ကျောင်းတွေဆီအလည်အပတ်သွားရောက်ခဲ့စဉ်တုန်းက ကျောင်းသို့ပြန်လာနိုင်တဲ့ ဆရာမများစွာကို တွေ့ရှိခဲ့တဲ့အတွက် ကျွန်မ အရမ်းဝမ်းသာ မိပါတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ကျောင်းသားတွေအပေါ် ထားရှိတဲ့ သူတို့ရဲ့ကတိကဝတ်တွေကို တွေ့ရှိရပြီး အဆောက်အအုံသို့ပြန်လာခြင်းအတွက် စိတ်လှုပ်ရှားမှုဖြစ်ကြောင်း ပြောပြကြပါတယ်။ DCSD အပေါ်ထားရှိတဲ့ သူတို့ရဲ့ကတိကဝတ်လုပ်ဆောင်မှုတွေအတွက် မဖော်ပြနိုင်လောက်အောင်ပင် ကျွန်မ ကျေးဇူးတင်လှပါတယ်။ သည့်အပြင် အခက်အခဲကို လျော့ထားရန် လျှောက်ထားကြတဲ့ ဆရာမဆရာမများ နဲ့ ကျောင်းဝန်ထမ်းများကိုလည်း ကျွန်မတို့ ဆက်လက် ကူညီထောက်ပံ့သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

အနာဂါတိရဲ့ မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုအတွက် ကျွန်မတို့ပြင်ဆင်နေကြတဲ့တစ်ချိန်တည်းမှာဘဲ လုပ်ငန်းလည်ပတ်ဆောင်ရွက်မှုအဖွဲ့မှလည်း ကျောင်းအဆင်သင့်ရှိမှုအတွက် အဓိကကျတဲ့ စစ်ဆေးမှုများကို ဆက်လက်စောင့်ကြည့် ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းတွေထဲမှာ -

- တစ်ကိုယ်ရေ ကာကွယ်ရေး ကိရိယာ (PPE) နှင့် တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းရေး အသုံးပစ္စည်းများ
- သန့်ရှင်းရေး အသုံးပစ္စည်းများအား ဖြန့်ဝေခြင်း နှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ
- လူမှုရေး အလှမ်းဝေးကွာ ထိုင်ခြင်း နှင့် ကြားခြားထားခြင်း စီစဉ်မှု
- ရေ ရရှိအသုံးပြုမှု
- ရေပိုက်များ နှင့် HVAC စနစ်များ

· COVID-19 ကျောင်း ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ ဆိုင်းဘုတ်များ ပါဝင်ပါတယ်။

ကျောင်းအဆောက်အဦးတွေထဲမှာ ကျွန်မတို့ရဲ့ ဝန်ထမ်းများနှင့်ကျောင်းသားများ အားလုံး ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ လေ့လာသင်ယူနိုင်ဖို့နှင့် ရှင်သန်နိုင်ဖို့ ကျွန်မတို့ သေချာမှုရှိစေလိုပါတယ်။ ဤတွင် COVID-19 ၏ အန္တရာယ်အဆင့်အား ထပ်မံလျော့ချရန် CDC ရဲ့ သော့ချက်ကျသည့် ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာ ဝါးချက်ကိုလည်း အောက်မှာ ဖော်ပြတဲ့အတိုင်း လိုက်နာသွားမယ်ဖြစ်တယ် -

· နာခေါင်းစည်းများအား တစ်သမတ်တည်းနှင့် မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုတပ်ဆင်ခြင်း

· လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေးခြားနေခြင်းအား ဖြစ်နိုင်သမျှ အများဆုံးအထိ ပြုလုပ်ခြင်း

· လက်ဆေးခြင်း

· သန့်ရှင်းရေး နှင့် ပိုးသတ်သန့်စင်ခြင်း

· DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ နှင့်အတူ ပူးပေါင်း၍ ပိုးတွေ့လူနာဖြင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုရှိခဲ့သူများအား ခြေရာခံခြင်း

သင့်ရဲ့ ဆက်လက် လက်တွဲဆောင်ရွက်မှုအတွက် ကျွန်မတို့ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ COVID စစ်ဆေးမှု နည်းလမ်းတွေကို ကျွန်မတို့ ဆက်လက်လေ့လာရှာဖွေသွားမည်ဖြစ်ပြီး စိတ်ဝင်စားသူများအတွက် ကာကွယ်ဆေးအခွင့်အလမ်းများနှင့်ပတ်သက်ပြီးတော့လည်း ကျွန်မတို့ကိုယ်ကိုယ်ကို ပညာဆက်လက်သင်ယူသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဇန်နဝါရီလ 16 ရက်၊ ညနေ 6 နာရီ အချိန်မှာ အဝေးမှနေလက်တွေ့ကျသောခရိုင် မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးသို့လည်း ကျေးဇူးပြုပြီး ကျွန်မနှင့်အတူ တက်ရောက်ပါဝင်ပါ။ ကျွန်မတို့ရဲ့ နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်တွေကို ကျွန်မတို့ရဲ့ ဝဘ်ဆိုဒ် www.dekalbschoolsga.org မှာ ရယူနိုင်ပါတယ်။

တက်ကြွတဲ့ဒီအသိုင်းအဝိုင်းရဲ့ အစိတ်အပိုင်း ဖြစ်ရခြင်းအတွက် ကျွန်မ ဂုဏ်ယူနေဆဲပါ။ ကျွန်မတို့ဟာ ကျွန်မတို့ရဲ့ ကလေးတွေအတွက် မှန်ကန်တဲ့ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ပြုလုပ်ကြတဲ့သူတွေဖြစ်ပါတယ်လို့ ကျွန်မ ယုံကြည်တယ်။ ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိတတ်ခြင်း၊ စိတ်ရှည်ခြင်း နှင့် ကြင်နာစိတ်ထားရှိခြင်းတွေနဲ့ အတူ လေးနက်စွာ၊ နေထားတကျဖြင့်နှင့် ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ကျွန်မတို့ လုပ်ငန်းဆောင်သွားမည်မှာ ကျွန်မရဲ့ ကတိဖြစ်ပါတယ်။